
GoooEMorgon!! 



Vackert så det  
nästan Gör Ont! 



Eller Hur! 



Nästan lite tur att jag inte är 
i Kina idag när  

Skäggdoppingarna kom och 
ville snacka! …….. 





Hela familjen! 
Kanske för sista gången den 

här säsongen?? 





Då påbörjar jag  
min resa norrut! 

Och tänkte inte komma igen 
på ett tag…. 



Nästan lika stökigt på E4:an 
idag som igår. 

Tredje rundan på fyra dagar. 



Tjorvade till sig lite vid 
Ljungby. Men det var ju  

Budgeten på P1. 
Så jag hade Mycket sällskap! 



Här kommer en liten historia om Gåvert Wååg. Mannen bakom Nordic Ways som 

ordnar alla Underbara Tokigheter i Kina! 

Tjugohundratalets Marco Polo kommer från Laxå, tycker jag. Han heter Gåvert Wååg. 

Hans bedrifter i Kina är av “marcopoliansk” kaliber! 

– Ta inte i för mycket nu, säger Gåvert Wååg. 

Han säger det till undertecknad när jag sträcker fram handen bland alla som vill tacka 
honom för en enastående trollbindande upplevelse. De flesta satt som fågelholkar av 
modell berguvs storlek under hans berättelser om sin framfart i Kina under de senaste 

femton åren. Min beundran delas av hela församlingen på cirka åttio åhörare denna   

caféträff med Örebro läns Idrottshistoriska Sällskap. 

– En världskändis, välkomnade Sven-Arne Ahlberg Gåvert med. 

Det var nog inte så många bland åhörarna som ännu riktigt insåg det korrekta i detta 

välkomnande. 
Starten på hans äventyr i Kina inleddes 1988. Jörgen Mårtensson, världselitorientera-

ren, blev en mycket uppskattad medresenär i dubbel bemärkelse. De har besökt 104 

länder tillsammans. 

– En enastående fin människa, var Gåverts omdöme om Jörgen. 

Orientering i Kina blev stadsorientering. Femtonminuters-tävlingar. Sponsorer var   

Volvo och Ericsson. 

– Oerhört viktigt med dem som engagerade sponsorer, fastslog GW. 

Företaget Nordic Ways skapades. 45 heltidsanställda jobbar idag på företaget med Kina 

och Norden som marknader. Målet är att nå ut till ungdomar med idrott. 

– Vi svenskar och nordbor/skandinaver har ´idrotten i blodet´, menade GW. Detta  

gäller inte i Kina. Där har det varit en elit som man satsat på och som sysslat med      
idrott. Vi, NW har en annan agenda. Vi vill nå ut till alla. 
I år har, som en följd av alla ansträngningar, det elfte ´Vasaloppet´ i China på längd-

skidor genomförts. 

Företaget, NW, har ett kontrakt som sträcker sig 90 år framåt i tiden på att vara arran-
gör för detta event. Idrott för alla genomsyrar upplägget för det kinesiska Vasaloppet. 

Loppet är, helt i linje med NW´s vision, öppet för alla. Det finns klasser för de som åker 
2 kilometer såväl som ett fullt race på 3 x 16,7 kilometer samt flera andra klasser där-

emellan. 

Skidåkning var okänt i Kina då de startade 2003 och idag deltar 25 – 26 000 skidåkare! 
Det sker i Changchun med 7,3 miljoner innevånare. Staden ligger 1,5 timmes flygresa 
norrut från Peking. Spårmakare för det historiskt första China-Vasa-race var Weine 

Fredriksson. Weine som i åratal gjort skidspåren runt Ånnaboda och i Kilsbergen. Hed-
rande för Weine och alla Örebrolänningar att vi fick dela med oss Weine till en sådan 

historisk bedrift. // 


